

Title (en)  
ELECTRONIC MEMORY DEVICE.

Title (de)  
VORRICHTUNG MIT ELEKTRONISCHEM SPEICHER.

Title (fr)  
DISPOSITIF A MEMOIRE ELECTRONIQUE.

Publication  
**EP 0593751 A1 19940427 (FR)**

Application  
**EP 93911818 A 19930423**

Priority  

- FR 9205678 A 19920505
- FR 9300399 W 19930423

Abstract (en)  
[origin: WO9322731A1] The present invention relates to an electronic memory device to record, classify, update and read out data relative to domestic purchases, particularly the kind, quantity, volume or weight of products necessary to the making of a cooking recipe. To this effect, the device (10) is comprised of a casing provided with a display screen (11) and with function keys (12-21) to input, output and manage lists of recipes and products, and a computing unit with a digital keyboard (22) comprising arithmetical function keys (23). The device helps the housewife in managing in a practical and simple way the domestic purchases.

Abstract (fr)  
La présente invention concerne un dispositif à mémoire électronique pour enregistrer, classer, actualiser et restituer des données relatives à des achats ménagers, notamment la nature, la quantité, le volume ou le poids des produits nécessaires à la confection d'une recette de cuisine. A cet effet ce dispositif (10) comporte un boîtier pourvu d'un écran d'affichage (11) et de touches de fonction (12 à 21) pour entrer, sortir et gérer des données de répertoires de recettes et de produits et une unité de calcul avec un clavier numérique (22) comportant des touches de fonctions arithmétiques (23). Ce dispositif permet à la ménagère de gérer de façon pratique et simple les achats d'un ménage.

IPC 1-7  
**G06F 15/02**

IPC 8 full level  
**G06F 15/02** (2006.01)

CPC (source: EP)  
**G06F 15/025** (2013.01)

Citation (search report)  
See references of WO 9322731A1

Designated contracting state (EPC)  
AT CH DE DK ES FR GB IT LI NL SE

DOCDB simple family (publication)  
**WO 9322731 A1 19931111**; CA 2112558 A1 19931111; EP 0593751 A1 19940427; FR 2691002 A1 19931112; FR 2691002 B1 19940805;  
JP H06508953 A 19941006

DOCDB simple family (application)  
**FR 9300399 W 19930423**; CA 2112558 A 19930423; EP 93911818 A 19930423; FR 9205678 A 19920505; JP 51898893 A 19930423